

兩爬之友申請表 “Friends of HKHERP” Application Form

【本會專用 Internal Use Only】

成員號碼：

入會日期：

經手人：

新申請 New Application	<input type="checkbox"/> 1年會員 (HK\$250) I Year Member (HK\$250)	<input type="checkbox"/> 2年會員 (HK\$400) 2 Years Member (HK\$400)	<input type="checkbox"/> 3年會員 (HK\$550) 3 Years Member (HK\$550)	<input type="checkbox"/> 終生會員 (HK\$2,500) Life Member (HK\$2,500)
續證 Renewal	<input type="checkbox"/> 1年會員 (HK\$200) I Year Member (HK\$200)	<input type="checkbox"/> 2年會員 (HK\$350) 2 Years Member (HK\$350)	<input type="checkbox"/> 3年會員 (HK\$500) 3 Years Member (HK\$500)	成員號碼 Membership No.: _____
<input type="checkbox"/> 更改資料 Change Information				

第一部份 Part I: 個人資料 Personal Information (請以**正楷**提供所有資料 Please provide all information in **BLOCK** Letters)

姓名 Name:	身份證 / 護照號碼首 4 位字: (如: A123) ID Card / Passport No. first 4 digits: (e.g. A123)	* 聯絡電郵 Contact Email:
聯絡地址 Correspondence Address:		聯絡電話 Contact No.:

第二部份 Part II: 付款辦法 Payment Method (請勿郵寄現金 Please do not send cash by post)

<input type="checkbox"/> 於領養中心現金付款 Cash Payment at Adoption Centre	付款日期 Payment Date: _____
<input type="checkbox"/> 附上劃線支票 Enclosed Crossed Cheque	支票號碼 Cheque No.: _____
<input type="checkbox"/> 附上入帳通知書 Enclosed Deposit Slip	入帳日期 Deposit Date: _____ 交易號碼 Reference No.: _____

本人願意接收協會資訊 I would like to receive information from HKHERP 願意 Yes 不願意 No

本人謹此聲明在此表格內所填報之各項資料實屬無誤。I declare that the information provided in this form is true and correct.

申請人簽名 Signature : _____ 日期 Date : _____

* 本會將發出電郵確認會員身份 Membership confirmation will be issued by email

申請辦法 Application Method

親身 In Person	把填妥後之 申請表 連同 現金 / 入帳通知書 / 劃線支票 親身到 九龍觀塘鴻圖 33 號王氏大廈 216 室 Present the completed application form with cash / deposit slip / crossed cheque to Room 216, Wong's Building, 33 Hung To Road, Kwun Tong, Kowloon
電郵 By Email	把填妥後之 申請表 連同 入帳通知書 電郵至 friends@hkherp.org Email the completed application form with deposit slip to friends@hkherp.org
郵寄 By Post	把填妥後之 申請表 連同 入帳通知書 / 劃線支票 郵寄至 九龍觀塘鴻圖道 33 號王氏大廈 216 室 Return the completed application form with deposit slip / crossed cheque to Room 216, Wong's Building, 33 Hung To Road, Kwun Tong, Kowloon
直接入帳 Direct Deposit	匯豐銀行戶口號碼： 178-885463-838 HSBC Account Number: 178-885463-838
劃線支票 Crossed Cheque	抬頭寫「香港兩棲及爬行動物保育基金有限公司」或「HKHERP」 Payable to "HKHERP"

私隱政策聲明 Privacy Policy Statement

香港兩棲及爬蟲協會（**本會**）尊重閣下的個人私隱，並且遵守保障資料原則及《個人資料（私隱）條例》的要求。

個人資料使用: 本會收集和保存會員提供的個人資料，以供本會運作之用。

本會收集個人資料的目的用於：(1) 處理捐款及相關行政程序；(2) 宣傳資訊；(3) 遵守法律、政府或其他規管上的要求；及 (4) 其他與本會使命相關之目的。

個人資料安全: 本會將嚴密保管所收集兩爬之友的個人資料，有需要使用該等個人資料的授權人員才可以存取該等資料。

查閱及更改個人資料: 根據《個人資料（私隱）條例》，閣下有權提出查閱資料的要求，確認本會有否持有閣下的個人資料，獲取這些資料的副本，以及修改不準確的個人資料。閣下可直接聯絡本會，查閱及修改個人資料。

Hong Kong Society of Herpetology (the "**Society**") respects your personal privacy and is committed to complying with the Data Protection Principles and all relevant provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance.

Use of Personal Data: The Society collects and holds the personal data provided by our members to facilitate the operation of the Society. The purposes for which personal data may be used include: (1) administration of donations to the Society; (2) publicize information; (3) complying with any legal, government or regulatory requirements; and (4) any other purpose relating to the mission of the Society.

Security of Personal Data: The personal data provided by the Friends of HKHERP is kept securely, and restricted to authorized persons who have a need to use the data.

Access and Correction of Personal Data: Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, individuals have the right to ascertain whether the Society holds any personal data relating to them, to obtain copies of such personal data, and to correct any personal data which is inaccurate or incorrect. An individual may do this by contacting us directly.

Ver. Jan 2018

香港九龍觀塘鴻圖道 33 號王氏大廈 216 室
請捐助我們 香港上海匯豐銀行 戶口號碼：178-885463-838
劃線支票抬頭請寫 「香港兩棲及爬行動物保育基金有限公司」 或 「HKHERP」